

Ր Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Ա. Վ. Վարդանյան. Հայկական ՍՍՀ հարավային մասի հերցինյան երկրադինամիկան	3
Մ. Բ. Հովսեփյան. Գեղամա վահանաձև զանգվածի արևելյան լանջի հին ուղիների վերականգնման մասին	11
Ս. Վ. Մարտիրոսյան, Ռ. Հ. Բաղդասարյան, Վ. Զ. Սախաբով, Խ. Ի. Մարկով. Փոքր կովկասի բազմամենադաշտի հանքավայրերից մեկի կառուցվածքային դիրքը տիեզերական նկարների տվյալներով	20
Վ. Ռ. Բոլնազյան. Աղստև գետի ավազանի (Հայկական ՍՍՀ) լանջերի սողանքային (բեկորային) խախտումները և դրանց ուսումնասիրման որոշ հարցեր	30
Ռ. Հ. Թևադյան, Է. Հ. Հաբուրյունյան. Սևանա լճի մերկացած հողագրունտների մեջ արտահոսող ջրերի կողմից ծառերից լվացած քիմիական նյութերի մուտքի մասին	37
Ն. Մ. Լուկնյան. Մասնատված բարձրաօհմ շերտերի հատվածների չափերի որոշման մեթոդիկան	42

ՀԱՄԱԹՈՏ ՀԱՂՈՐԴՈՒՄՆԵՐ

Հ. Վ. Շահինյան, Ռ. Ա. Բուռնուրյան. Տարրերի կենսաբանական կլանման շարքերը տարրեր տիպի երկրաքիմիական լանդշաֆտներում	
Մ. Ռ. Ավագյան. Երկրի պատյանի եռաչափ ցրման ֆունկցիայի կառուցման հարցի շուրջը	52
Ա. Վ. Զախարյան. Մոլիբդենիտի կատոդա-անոդային բևեռացումը	56
Ս. Ս. Սիմոնյան. Ընդգծված քաղցրահամ լճերի ազդեցությունը սելսմաէկտրական էֆեկտի մեծության վրա	59
Ա. Խ. Բաղդասարյան. Զագրոսի սելսմաակտիվ գոտու երկրաշարժերի օջախների մեխանիզմը	62
Վ. Վ. Բախնեցյան, Ս. Ս. Կուլմին, Վ. Պ. Թուղակով. Հայաստանի կանխագուշակման փորձադաշտի պայմաններում ստորգետնյա ռադոնի դաշտի դինամիկայի որոշ առանձնահատկությունները	65
Հ. Մ. Ավչյան, Ն. Զ. Տեր-Պավլյան, Ա. Վ. Մանուկյան. Քասախ—Հրազդանի հոսքի իզոմորֆիզմների ապարաֆիզիկական բնութագիրը	68
Ա. Բ. Բաղդասարյան, Ս. Ա. Բաղդասարյան, Տ. Ա. Տրիֆոնովա. Հայկական ՍՍՀ նոր ազգային ատլասի մասին	71

ՔՆՆԱԴԱՏՈՒԹՅՈՒՆ ԵՎ ԲԱՆԱՎԵՃ

Ա. Մ. Ավետիսյան, Կ. Ա. Զախարյան, Ա. Ա. Սահակյանի քննադատական դիտողությունների պատասխանը մեր «Հայկական ՍՍՀ սելսմիկ կայանների գրանցումներով տեղեկանքային Ք-ալիքների կինեմատիկ առանձնահատկություններ» հոդվածի վերաբերյալ	71
Ա. Ռ. Դավթյան. Հայկական ՍՍՀ Փամբակ գետի հովտի իզոմորֆիզմների հասակի հարցի վերաբերյալ	76

ԳՐԱՆՈՍԱԿԱՆՆԵՐ

Հ. Կ. Գաբրիելյան. Արժեքավոր գիրք հաշատուր Արովյանի մասին	78
--	----

СОДЕРЖАНИЕ

А. В. Варданян. Герцинская геодинамика юга территории Армянской ССР	3
М. Б. Огмрцян. О реставрации палеорельефа Восточного склона Гегамского щитовидного массива	11
С. В. Мартиросян, Г. Р. Багдасарян, В. З. Сахотов, Е. Н. Марков. Структурная позиция одного из полиметаллических месторождений Малого Кавказа по данным космических снимков	20
В. Р. Бойнагрян. Оползневые (блоковые) нарушения склонов бассейна р. Агстев (Армянская ССР) и некоторые вопросы их изучения	30
Р. Г. Реваян, Э. А. Айрапетян. Поступление химических веществ в почвогрунты со стоковыми водами с деревьез	37
Е. М. Лулечян. Методика определения размеров разрывных высокоомных пластов	42

КРАТКИЕ СООБЩЕНИЯ

Г. В. Шагинян, Р. А. Бурнутян. Ряды биологического поглощения элементов в различных геохимических типах ландшафтов	48
М. Р. Авакян. К вопросу построения трехмерной диссипативной функции мантии Земли	52
А. В. Захарян. Катодно-анодная поляризация молибденита	56
С. С. Симонян. Влияние трещиноватости на величину сейсмoeлектрического эффекта	59
А. Х. Баграмян. Механизм очагов землетрясений Загросской сейсмоактивной зоны	62
М. М. Басенцян, О. А. Кучмин, В. П. Рудаков. Некоторые особенности динамики поля почвенного радона в условиях прогностического полигона Армении	65
Г. М. Авчян, Н. З. Тер-Давтян, А. В. Манукян. Петрофизическая характеристика игнимбритов Касах-Разданского потока	68
А. Б. Багдасарян, А. А. Багдасарян, Т. А. Трифонова. О новом национальном атласе Армянской ССР	71

Критика и дискуссия

А. М. Аветисян, К. А. Закарян. Ответ на критические замечания Саакяна А. А. к статье «Кинематические особенности телесейсмических Р-волн по записям сейсмических станций Армянской ССР»	74
А. Р. Давтян. К вопросу о возрасте игнимбритов долины р. Памбак Армянской ССР	76

РЕЦЕНЗИИ

Г. К. Габриелян. Ценная книга о Хачатуре Абовяне	78
--	----

C O N T E N T S

A. V. Vardanian. The Armenian SSR southern part Hercynian geodynamics	3
M. B. Hognmertzian. On the Guegham shield-like massif eastern slope paleorelief restoration	11
S. V. Martirosian, H. R. Baghdasarian, V. E. Sakhatov, E. I. Markov. The structural position of one of the Minor Caucasus polymetallic deposits by satellite photography data	20
V. R. Boynagrian. The landslide (block) deformations of the Aghstev river basin (Armenian SSR) slopes and some problems of their study	30
R. H. Revazian, E. H. Hairapetian. On the chemical substances entrance the Sevan lake exposed soil-grounds by drainage waters from the trees	37
E. M. Lulechian. The methods of high-ohm broken beds branches size determination	42

SHORT REPORTS

H. V. Shahinian, R. A. Burnutian. The series of elements biological absorption in different types of geochemical landscapes	
M. R. Avakian. On the Earth's mantle three-dimensional dissipative function construction	52
A. V. Zakharian. The molybdenite cathode-anode polarization	56
S. S. Simonian. The jointing influence on the seismic-electric effect value	59
A. Kh. Baghrumian. The Zagros seismic-active zone earthquakes foci mechanism	62
M. M. Basentzian, O. A. Kuchmin, V. P. Rudakov. Some peculiarities of the subsoil radon field dynamics in conditions of the Armenia prognostic polygon	65
H. M. Avchian, N. Z. Ter-Davtian, A. V. Manukian. The Kasakh-Hrazdan flow ignimbrites petrophysical characteristic	68
A. B. Baghdasarian, A. A. Baghdasarian, T. A. Trifonova. On a new national atlas of the Armenian SSR	71

CRITICISM AND DISCUSSION

A. M. Avetislan, K. A. Zakarian. A respond to criticism of A. A. Sahakian on our paper "Telesismic P-waves kinematical peculiarities by the Armenian SSR seismic stations records"	74
A. R. Davtian. On the problem of the Armenian SSR Pambak river valley ignimbrites age	76

REVIEWS

H. K. Gabriellian. A valuable book on Khachatur Abovian	78
---	----